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Bezorgers Dorpskrant 
Jaap Jager           Orchismient, Bosrandweg. Pelikaanweg en Californiëweg (59) 

Marius Witte       Ruyslaan en Kaapstraat ( 47)  

Wil van Benthum     Pontweg en Schumakersweg  (25) 

VACANT     Strijbosstraat, Bremstraat, Zeekraal en eerste helft Duinroosstraat (53) 

Dorien Peerdeman   Wintergroen (41) 

Henk Plaatsman  Boodtlaan, Ruigendijk en de Driehoek (55) 

Tineke Schutte Mienterglop, Kamperfoelieweg, Maaikeduinweg, Pijpersdijk en Oude Dijkje (52) 

Els / Tijmen          Plevierstraat, Dorpsstraat tussen Brink en Pontweg, Kamerstraat en Epelaan (90) 

Veronica van Beek Badweg, Nikadel, Stappeland en Dorpsstraat tot de Brink (82) 

Fam. van Boven      Parnassiastraat en Brink (48)  

Rein Stam          Watermunt en laatste stuk Duinroosstraat (29)          

Bezorgers Dorpskrant 
Fam. Bos           Epelaan, Kamerstraat, Orchismient, Bosrandweg. Pelikaanweg en Californiëweg (79) 

Marius Witte       Ruyslaan en Kaapstraat ( 52)  

Wil van Benthum     Pontweg en Schumakersweg  (37) 

Fam. Reeder      Strijbosstraat, Bremstraat, Zeekraal en eerste helft Duinroosstraat  (53) 

Dorien Peerdeman   Wintergroen (41) 

Henk Plaatsman  Boodtlaan, Ruigendijk en de Driehoek 55 

Tineke Schutte Mienterglop, Kamperfoelieweg, Maaikeduinweg, Pijpersdijk en Oudedijkje (52) 

Els / Tijmen          Plevierstraat en de Dorpsstraat tussen Brink en Pontweg (42) 

Veronica van Beek Badweg, Nikadel, Stappeland en Dorpsstraat tot de Brink (58) 

Fam. van Boven      Parnassiastraat en Brink (48)  

Rein Stam          Watermunt en laatste stuk Duinroosstraat (26)          

Adverteren in de Dorpskrant nieuwe stijl 

We kunnen vanaf nu dus ook plaatjes en foto’s in kleur afdrukken. Uiteraard hangt daar wel een 

prijskaartje aan dus is het besluit genomen om advertenties op te nemen in elk nummer.  

Vanaf nu wordt daar actie op ondernomen en zullen de ondernemers in ons mooie dorp hiervoor 

benaderd worden. U kunt zich natuurlijk ook zelf aanmelden via ons mailadres: 

dorpskrantdekaap@gmail.com. 

 

 

 

Dorpskrant De Kaap.  

Heeft u iets te melden of heeft u een mooi verhaal, anekdote of gedicht, mail het ons. 

Het e-mailadres van de Kaap is dorpskrantdekaap@gmail.com 

Heeft u iets te melden of heeft u een idee voor een nieuwe rubriek?  Wij horen het graag van U. 

De volgende editie komt uit in de maand mei/juni 2024. 

Kopij s.v.p. aanleveren vóór 15 augustus 2024. 

Redactie: Isabella van Boven, Tineke Schutte, Veronica van Beek en Rein Stam.  

Omslagfoto: Videolux Productions 

Vormgeving en opmaak: Peter van Gaalen & Rein Stam 

Drukwerk: 53 Graden Noord 

 

 

Uitgave:   Dorpscommissie De Koog 

   4 x per jaar: rond 15 maart/15 juni/15 september/15 november 

Inleveren kopij Voor de 1e van deze maanden bij de redactie of in het dorpshuis 

   of E-mail   dorpskrantdekaap@gmail.com 

Verspreiding:  De Koog en buitengebied 

Oplage:   550 exemplaren 
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Enquête Behoefteonderzoek De Koog 

 
Zoals u als inwoner van De Koog vast heeft gezien is tegelijkertijd met het bezorgen van 

dorpsblad De Kaap ook een enquête Behoefteonderzoek is bijgevoegd.  

 

Het bestuur van Stichting tot Exploitatie Dorpshuis De Hof en Dorpscommissie De Koog 

kijken op dit moment naar de toekomst, de grootte, het verduurzamen en de locatie van De 

Hof. Na enkele verkennende gesprekken met de Gemeente Texel en andere partijen, zijn wij 

in contact gekomen met bureau VKZ. Dit bureau is ook betrokken geweest bij de realisatie 

van de nieuwe sporthal in Den Burg en de Skool. 

VKZ heeft een voorstel gedaan aan de gemeente om een behoefteonderzoek te starten in De 

Koog en dit is positief ontvangen. 

 

De aanpak bestaat uit de volgende stappen: 

1 Voorbereiding enquête 

2 Verspreiding enquête 

3 Thematische bundeling resultaten 

4 Gesprekken met betrokken partijen 

5 Opstellen “Programma van Eisen” 

6 Ontwikkeling Vlekkenplan 

 

Wij vragen aan de inwoners van De Koog om de enquête in te vullen en vóór 30 juni a.s. te 

deponeren in een oude “stembus” welke bij de ingang staat van Jumbo De Koog. Ook bestaat 

de mogelijkheid de enquête digitaal in te vullen via deze link https://questionpro.com/t/AQMngZ2kXn 

of via onderstaande QR-code. 

 

 
Bedankt voor uw medewerking, 

Stichting tot Exploitatie van Dorpshuis De Hof en Dorpscommissie De Koog 

 

  

https://questionpro.com/t/AQMngZ2kXn


   Dorpshuis De Hof Nieuws en Activiteiten 
 

De activiteiten staan allemaal op en laag pitje voor de zomer. 

De clubs zijn merendeels gestopt. Op de woensdagavond is er nog dynamic tennis van 19.30 

tot 20.30 uur. Inlichtingen hierover bij Gonnie Mets of Rina Kuipers. 

Op donderdagmiddag vanaf 13.30 uur soos en handwerken vanaf 14.00 uur. 

Er zijn al veel mutsen gehaakt voor Ria v.d. Vis. De dames gaan nu van start met poppen. Kom 

gerust eens langs om te kijken. Iedereen is welkom. 

 

Bingo 
 

In de maanden juli en augustus zijn er ook weer op de woensdagavond gezellige bingo’s met 

mooie prijzen .De aanvang is 20.30 uur i.v.m. de Duitse kerk aan de andere kant van De Hof. 

 

Herfstactiviteiten 
 

Nu alvast een aankondiging voor de herfst. Misschien wat vroeg, maar er valt nog wel iets te 

regelen hiervoor. 

In de herfst willen we in samenwerking met stichting Texels Welzijn, Geriant en andere 

deskundigen een aantal themamiddagen/avonden organiseren. We denken dan aan: een 

levenstestament opstellen en het belang hiervan, euthanasie verklaring, dementie, 

mantelzorg. 

Bent u geïnteresseerd in deze onderwerpen en wilt u die bezoeken, laat het weten. Ook graag 

de voorkeur voor de middag of de avond. 

Als er geen behoefte is aan deze zaken hoeven we ook niemand uit te nodigen, maar van 

verschillende kanten werd gevraagd of dit ook in De Koog kon worden gehouden i.p.v. dat met 

naar Den Burg moet. Graag opgeven bij V. van Beek 0628787820. Dan kunnen we de 

deskundigen benaderen. 

 

De meeste clubs beginnen hun seizoen weer de derde week van september. 

Een overzicht volgt in de volgende Kaap. Wilt u iets nieuws opstarten? Geef het even door bij 

Vroon voor beschikbaarheid. 

 

 

Jeu de Boulesclub De Hof 
 

Het is stil rond de Jeu de Boulesbaan. Na het sfeervolle en gezellige toernooi in november 

lieten de weergoden ons danig in de steek. 

Vanaf juni kan er op dinsdag en donderavond gespeeld worden vanaf 19.30 uur. Andere dagen 

en tijden graag in overleg. Tel. 0628787820 

Er staan ondertussen twee mooie bankjes van de gemeente en Menno en Michelle hebben 

twee houten banken en een tafel geschonken. Kan men na afloop nog even gezellig nazitten. 

 



Jeugdclub De Koog 
 

Het seizoen zit er bijna op. We hebben gelukkig een aantal 

ouders, die een jeugdclubavond op zich willen nemen. Zo hebben 

we in maart  de alleskunner gehad met leuke, hilarische 

spelletjes. De kinderen (en de ouders) hebben er van genoten. 

In mei staan er proefjes op het programma. Heeft u geen 

kinderen op de jeugdclub, maar lijkt het u leuk om een avond 

mee te draaien? Laat het weten.  

 

Via de ondernemersvereniging heeft de jeugdclub 1000 euro 

geschonken gekregen van Sjoerd de Jong, eigenaar van Jumbo 

De Koog en Den Burg. Dank je wel Sjoerd en OV Badplaats De 

Koog voor de gulle gift. 

We zijn hier ontzettend blij mee. Kunnen we voor de kinderen 

leuke dingen voor doen. 

En natuurlijk de kofferbakmarkten en het oud papier, waar we 

de kas mee spekken. 

Voorlopig kunnen we nog jaren vooruit. 

 

Oud papier 
 

Elke laatste zaterdag van de maand wordt er oud papier opgehaald in De Koog. Dit wordt 

gedaan door een klein groepje mensen(vrijwilligers). Om die te ontlasten roepen we dringend 

op om, wie daar toe in staat is, het papier zelf naar de container te brengen. En misschien 

kunt u dan ook het doosje van de buurman/vrouw die slecht ter been is even meenemen. Op 

termijn gaat het verzamelen van papier veranderen. Het is de bedoeling, dat er een grote 

ondergrondse container komt, waar u dagelijks uw papier in kan deponeren. Met de gemeente 

moet nog overeen worden gekomen over de vergoeding aan de jeugdclub. Hoe meer papier in 

de maandelijkse container, hoe hoger onze vergoeding. Gooi dus uw papier niet in de 4 blauwe 

, kleine plastic containers die halverwege het parkeerterrein staan, maar wacht de grote 

container af, eind van de maand op het achterste terrein. 

Dank u wel. 

 

Kofferbakmarkten 
 

Ook in juli en augustus staan er weer kofferbakmarkten op het programma. En wel op zondag 

7 en 21 juli en 4 en 18 augustus en 1 september. 

Vanaf 8.00 uur kunt u zich melden om een plekje toegewezen te krijgen. 

We vragen dringend aan de ondernemers en bewoners om deze zondagen geen auto’s op het 

achterste parkeerterrein te zetten. Is er geen plaats, neem even contact op met Vroon 

0628787820 dan komen we er wel uit. Maar zet hem niet midden op het terrein! 

 



Koningsdag in De Koog 2024 

De dag begon somber met veel regen, maar toch trotseerde een aantal kinderen het slechte 

weer om met hun versierde fietsen de straten van De Koog oranje te kleuren. Onder leiding 

van de SOS band werd er een verkorte route genomen naar het dorpsplein.  

Toen de regen overging in wat spetters heeft de organisatie van Koningsdag, samen met de 

enthousiaste vrijwilligers de spelletjes opgebouwd en kon de bingo van start gaan. Naarmate 

de zon zich meer liet zien kwam het plein meer tot leven. Het was gezellig druk. De bingo, die 

verzorgd werd door de ondernemersvereniging,  had mooie prijzen die gedoneerd waren door 

ondernemers uit De Koog.  Er werd gratis popcorn uitgedeeld, er was een springkussen en de 

crêpekraam was ook dit jaar weer van de partij. Bij de spelletjes werden muntjes uitgedeeld 

om gratis een ijsje te halen bij Swoopie. Als afsluiting was er voor de kinderen een heuse 

kinderdisco in café de Jutter en werden de prijzen voor de mooiste twee fietsen uitgereikt.  

We kijken als organisatie terug op een geslaagde dag en danken de vrijwilligers en ieder die 

zijn steentje heeft meedragen aan deze dag.  

 

                   

 

Bijdrage Dorpscommissie De Koog 

Na de oproepen in De Kaap om een vrijwillige bijdrage per jaar van € 10,-- per huishouden 

wordt door vele mensen gehoor gegeven.   

U kunt uw gewaardeerde bijdrage 2024 overmaken naar het IBAN-nummer van 

Dorpscommissie De Koog: NL83 RABO 0362 5393 59. 

 
 

 

 



 
 
 
 

 
 

AGENDA 

Een uurtje van Texels Welzijn 

Donderdag 20 juni 

Thema: ‘Ons kent ons’ 

Van 19.30 t/m 20.30 uur in dorpshuis De Hof. 

‘Texels Welzijn is er voor alle Texelaars met vragen rond welzijn, (mantel)zorg, 

(vrijwilligers)werk, wonen, relaties of geldzaken.’ Dat klinkt natuurlijk heel mooi maar we 

merken dat niet voor iedereen duidelijk is wat Texels Welzijn allemaal doet en met welke 

vragen en zorgen je bij ons aan kan kloppen. 

 

Voor ons reden genoeg om jullie uit te nodigen voor een informatieve ontmoetingsavond ‘Ons 

kent ons’ in De Hof.  

Daarin zal ik samen met m’n collega Barbara (maatschappelijk werker) op een interactieve 

manier uitleg geven over de ondersteuning en hulp die Texels Welzijn biedt aan alle 

Texelaars vanaf 18 jaar. 

 

Als het programma iets uitloopt, maakt niet uit. Dan komt dat vast omdat er veel vragen en 

mooie gesprekken zijn. 

Ben je benieuwd? Schuif dan aan in De Hof, wij zorgen dat de koffie en thee met wat lekkers 

klaarstaat. 

Aanmelden is niet nodig. 

 

Informatiepunt Texels Welzijn 
 

Donderdag 27 juni  -  25 juli  -  26 september 2024 

Van 14.00 t/m 16.00 uur in dorpshuis De Hof. 

Hier kun je zonder afspraak terecht als je vragen hebt over welzijn en zorg in de breedste 

zin van het woord. 

Maar ook voor hulp bij het aanvragen van bijv. een DigiD of personenalarmering, algemene 

‘computervragen’, het invullen van formulieren, informatie over o.a. vrijwilligerswerk of 

mantelzorg. 

 

 

 



Mantelzorgconsulent 
 

Menig Koger kent mij als dorpswerker van Texels Welzijn. Afgelopen maart heb ik de 

opleiding mantelzorgconsulent afgerond. Dat houdt in dat ik naast dorpswerker nu ook 

aanspreekpersoon ben voor mantelzorgers.  

Als mantelzorgconsulent bied ik een luisterend oor, kan de mantelzorger op weg helpen bij 

het regelen van praktische hulp en verwijs zo nodig door. Maar denk ook aan: 

- Hulp om meer overzicht te krijgen in de situatie 

- Ontmoetingsactiviteiten 

- Informatie en advies 

- Voorlichting (individueel- of groepsgericht) 

 

Texels Welzijn vindt het belangrijk dat mantelzorgers gehoord worden, hun verhaal kwijt 

kunnen en aan kunnen kloppen als zij steun nodig hebben.  

Ook jonge mantelzorgers t/m 25 jaar kunnen bij ons terecht. M’n collega Maroucha Stolk 

helpt hen bij vragen, biedt hulp en elke twee maanden organiseert zij leuke activiteit voor 

deze jongeren.  

Ondersteuning van de dorpswerkers, maatschappelijk werkers en mantelzorgconsulent van 

Texels Welzijn is kosteloos. Je hebt geen verwijzing of indicatie nodig.  

Ben jij of ken jij een mantelzorger met vragen? Schroom niet om contact op te nemen. 

 

Cobie Daalder - dorpswerker De Koog   -  tel. 06-104 350 76  -  c.daalder@texelswelzijn.nl 
 

Oproep voor handwerkclub 
 

We zijn al een aantal weken aan het haken en breien voor Ria v.d. Vis voor de stichting Hulp 

voor Oost Europa. Nu willen we voor de kinderen poppen haken met aankleedkleren. We zijn 

op zoek naar katoen. Wie heeft er nog iets liggen en doet er niets mee? Mogen wij het dan 

alstublieft gebruiken voor de aankleedpoppen. 

U kunt het iedere donderdag brengen in het dorpshuis. Bij voorbaat onze hartelijke dank. 

 

Bijenorchis 
 

De Bijenorchis (Ophrys apifera), die op de voorpagina staat afgebeeld, is een orchidee.  

De Nederlandse naam wordt ontleend aan het feit dat de onderlip op een Bij lijkt. 

De Bijenorchis is een uitzondering in het geslacht Ophrys omdat de bloemen zich bijna altijd 

zelf bestuiven. 

De bloeiperiode valt in Nederland ongeveer van begin juni tot half juli.  

Deze foto is eind mei genomen, dus dit jaar wat vroeger.  

De plant groeit op kalkhoudende, vochtige graslanden, wegbermen, akkers enz. 

Ze worden ongeveer 30- tot 80 cm hoog.  

 



FIX brigade helpt 
 

 

De FIX brigade – u heeft er eerder over gelezen – is warmgedraaid en op zoek naar meer. 

“Nu met de kou kan ik echt een verschil voelen met voorheen: 

minder tocht in huis, dus minder kou! Het maakt verschil wat 

jullie doen. Dank!!” 

De FIX brigade is voor mensen met weinig inkomen. We weten dat 

juist mensen rond het minimum letterlijk in de kou zitten. Krijg je 

het huis niet warm en/of durf je de verwarming niet hoger te 

zetten? We helpen je gratis en praktisch de koude (tocht) buiten 

te houden en energie rekening verlagen. 

 

Gratis? Ja, gratis materiaal en vrijwillige 

klussers. Dus, weet je iemand die in de kou 

zit of zit je zelf in de kou? Niet omdat je van kou houdt, maar omdat 

je geen geld hebt of bang bent voor de rekening, meld je dan aan. 

Meld je aan  

Bel 0222- 31 49 39 en vraag naar Gemma, elke werkdag tot 12 uur. Ze 

werkt bij Texel Energie en schrijft voor ons je aanmelding op. En dan 

komen Mart en/of Roland langs. Hoe sluiten de deuren? Sluiten de 

ramen goed? Zijn tochtstrippen handig? Is er radiatorfolie? Enzovoort. 

Ze gaan met jou door elke ruimte om praktische oplossingen te 

bedenken, zodat de warmte binnen blijft. En de kou buiten. 

 

Een FIX duo gaat aan de slag. Zo plaatsen ze onder deuren strips. 

Bij kieren gebruiken ze kit. Bij 

voordeuren vervangen ze waar 

nodig de rubbers. Achter 

radiatoren plaatsen ze folie voor 

meer warmte. Ze kijken of de 

CV goed staat en bij ramen 

zorgen ze dat die goed sluiten 

en niet tochten. Sloten stellen 

ze af. En ze kijken naar 

ventilatie, zodat je toch 

gezonde lucht in huis houdt.  

Wij staan klaar! 

Dit zijn de vrouwen en mannen van de FIX brigade-Texel.  



Vrijwilligers, die jou helpen om je huis warm te houden. Het zijn mannen en vrouwen, die je 

kunt vertrouwen. Ze maken tijd vrij voor jou. Zonder oordeel komen ze helpen, dat is hun doel. 

 

De FIX brigade groeit. In groei gaat met groeistuipen. Soms duurt het daardoor iets langer 

dan we willen, voordat we langs kunnen komen. 

v.r.n.l.: Dirk, Wim, Henk, Roland, Anne, Jan, onze 2e Jan, Anne, Anouk en Mart 

Aanmelden kan ook via de mail.  

Stuur een berichtje met je naam, adres & telefoonnummer naar:  info@fixbrigadetexel.nl 

aanvraag van een uitkering. Veel mensen vinden dat lastig. Vrijwilligers van het IDO helpen je 

daarbij want het is fijn als iemand je hierbij op weg helpt. De hulp van het IDO is gratis. 

 

 

Hoe makkelijk zijn sommige mensen. De foto zegt genoeg!  
Gelukkig is het opgeruimd door een medewerkster van de Jumbo… 
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Kom ook gezellig binnen spelen op  

Camping Kogerstrand 

 

Indoor speelparadijs Kogerstrand 

Klimmen, klauteren, springen en glijden? Kom gezellig binnen spelen in het 

Indoor Speelparadijs op Camping Kogerstrand! Leef je uit in de speeltoestel- 

len met onder andere een bandenglijbaan. Terwijl de kinderen spelen kunt u 

plaats nemen op het terras met gratis WiFi en goed zicht op de kinderen.  

Het Indoor Speelparadijs is geschikt voor kinderen van 2 tot 10 jaar en gratis 

toegankelijk. Kijk voor actuele openingstijden op de website. 

 

 

 
 

Meer informatie op: www.krim.nl/speelparadijs  

Gratis 
entree! 

  ook als u niet op  
  het park verblijft 
 



S.V. De Koog Nieuws 

 

Nu de waterproblematiek meer naar de achtergrond is verdwenen, kunnen we ons eindelijk 

weer richten op datgene wat ons oorspronkelijk tezamen bracht: het verenigingsleven. Op de 

voetbalclub is er de afgelopen weken en maanden een hoop bedrijvigheid geweest, en dat zal 

de aankomende tijd voorlopig nog niet veranderen. We nemen u hieronder mee naar het 

verleden én de toekomst. 

Allereerst het belangrijkste, namelijk het voetbal zelf. Koog 2 geeft, afgezien van een bult 

gezelligheid, op sportief vlak nog steeds niet thuis. Ondanks het feit dat er zeer recentelijk 

nog drie puntjes van het complex van zustervereniging Oosterend mee naar De Koog mochten 

worden gesmokkeld, verandert dat weinig aan het standaard beeld. Zoals onze Nanning 

Kikkert, tegenwoordig ook wel bekend onder het alias De Paragnost van achter de 

Piepelediek, dat altijd zo subtiel weet te verwoorden: “ROS”. Koog 2 staat op het moment van 

schrijven stijf onderaan, maar dat deert de spelers zelf niet. “Bovenste van onder”, aldus een 

opgewekte teamcaptain Tom Kossen.  

Toch wel één van de meest belangrijke nieuwsfeiten, is het heuglijke gegeven dat het eerste 

elftal zich zondag 12 mei ‘veilig’ heeft weten te spelen en volgend jaar weer in de 4e klasse 

zal uitkomen. Het was een zinderende ontknoping, waarbij directe tegenstander Zeemacht 

tijdens de gelijktijdige wedstrijd (tegen de verwachtingen in) met 2-0 voor stond tegen 

koploper Dirkshorn. Koog 1 trok op hetzelfde moment de wedstrijd tegen Petten naar zich 

toe en was zeker van winst, maar de stand van Zeemacht gooide de strijd om nacompetitie te 

ontlopen weer volledig open. Iedereen volgde koortsachtig de verschillende voetbal-apps 

waarop steeds beter nieuws verscheen. Na de 2-1 volgde de 2-2 en in één van de allerlaatste 

minuten het bevrijdende bericht: Zeemacht “rood” en tevens 2-3 achter! Koog 1 zal dit 

seizoen op de achtste plek eindigen. Bas, Bernard en selectie: van harte! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Aanvoerder Miko Honingh in een spectaculair kopduel tijdens de wedstrijd tegen Petten. 



Nu de competitie op zijn einde loopt, vindt uiteraard ook weer de jaarlijkse parade van 

“nieuwkomers en vertrekkers” plaats. De Koog kent tot zo ver nog geen stoppende voetballers, 

maar al wel zes nieuwe aanwinsten voor het nieuwe seizoen: Yorgo Helleman (Oudeschild), 

Wesley Smit (De Cocksdorp), Jeroen Vlaming (Den Burg), Dylan Betsema (Oosterend), Timme 

van Heerwaarden (Den Burg) en Daan Vlaming (Oosterend). Mannen, van harte welkom!  

Op 29 april stond ‘De Hel van Jantie Maas’ decor voor de uitreiking van de nu al beroemde 

Texelse Scheurkalender 2025, welke met veel liefde is gemaakt door vader en zoon (Frans en 

Jeroen) Mantel – beiden tegenwoordig ook Koger dorpsgenoten. Naast veel Texelse 

prominenten, gaven ook niemand minder dan Guus Hiddink en Erik van Muiswinkel acte de 

présence. Het bijzonder mooie weer was de kers op de taart tijdens deze ontzettend leuke, 

bonte en uiteenlopende presentatie. Echter, voor de voetbalclub moest het klapstuk nog komen. 

De organisatie van het Koger 7 tegen 7-toernooi zag zijn kans schoon en vroeg beleefd aan 

heer Hiddink en heer van Muiswinkel of zij misschien ook de loting voor het toernooi wilde 

verrichten; met succes! Voor de ‘statuur’ van dit zéér serieuze toernooi hoop je natuurlijk dat 

er op het eerste lootje wel een normale teamnaam voorgelezen wordt. Echter, de eer viel ten 

deel aan team “List en Bedrog”, bestaande uit onder andere oud-Koger Pieter List en Marcel 

Boone… Voor wie de loting terug wil zien; hij is in zijn geheel terug te bekijken via onze 

facebookpagina. Scheurkalenders zijn o.a. te krijgen in De Koog bij “LEUK op Texel” van Wally 

van Beek en Primera Mets. Tevens liggen ze klaar op het VVV-kantoor. 

.  

 

 

Guus Hiddink, Arnold Kaercher, Frans Mantel, Erik van Muiswinkel en Yoni Houwing. 



Om het jeugdvoetbal in De Koog weer nieuw leven in te blazen, is er zeer recentelijk een comité 

- bestaande uit Peter Zijm, Joris Ellen, Lucie Burgman en Andre Schoo - opgezet. Na 

enthousiaste reacties uit het dorp en omstreken, werden de stoute schoenen aangetrokken en 

1 mei een open dag georganiseerd. Tijdens deze voetbalinstuif waren er negen 

voetbalgerelateerde oefeningen voor de kids klaargezet, maar tevens was er ook een heus 

springkussen plus een patatje en goodiebag na afloop. Met 40 kinderen in verschillende 

leeftijdscategorieën werd het een groot succes. Een nog groter succes, waren de 

inschrijfformulieren die als warme broodjes over de kantinebar heen vlogen. Uit de 

uiteindelijke 26 inschrijvingen kunnen, zoals het er nu uitziet, hoogstwaarschijnlijk één 

zogenaamd “mini”-team, een team ‘onder de 8 of 9’ en zelfs een team ‘onder de 12’ worden 

gevormd! Het laatstgenoemde team kan echter nog wel wat personele versterking gebruiken. 

Op woensdagmiddag 15 mei vanaf 14:00 uur zal er wederom om een open training bij de club 

gehouden worden (maar die heeft nog niet plaatsgevonden voor het inleveren van dit stukje). 

Geïnteresseerd geraakt of andere vragen? Mail even naar svdekoogjeugd@gmail.com.  

 

De nieuwe vrouwelijke vedettes van de zogenaamde Blauwe Trein tijdens de laatste open dag. 

V.l.n.r.: Bobby Kaercher, Sam Zegel en Fien Burgman 

mailto:svdekoogjeugd@gmail.com


Het zal velen niet ontgaan zijn, maar in het weekend van 1 en 2 juni zal er tevens een boel 

bedrijvigheid zijn op de Koger velden. Door de maandenlange wateroverlast in De Dennen, in 

combinatie met de grote grondwerkzaamheden op het veld waar normaliter het grote 

volleybaltoernooi plaatsvindt, kon de aankomende editie van het Tevoko-buitentoernooi niet op 

die locatie plaatsvinden. Via omwegen kwam de organisatie uiteindelijk in contact met het Koger 

bestuur over een eventuele editie in De Koog. Na wederzijds enthousiasme en welbevinden, is 

de knoop doorgehakt: ‘game, set, match’ (maar dan anders…) aan de Boodtlaan! Ook in 2006 

heeft de Koger locatie al eens dienst gedaan als volleybalterrein voor hetzelfde toernooi. 

Iedereen is uiteraard van harte welkom om even een kijkje te komen nemen of een team aan 

te komen moedigen.  

Twee weken later – het weekend van 15 en 16 juni – zal er in ‘De Hel van Jantie Maas’ weer 

volop gezelligheid zijn tijdens het 7 tegen 7-toernooi. Waren er vorig jaar tijdens de eerste 

proefeditie 16 deelnemende teams, voor aankomend voetbalfestijn hebben zich al maar liefst 

24 teams aangemeld! Naast oude bekenden (veelal uit het zuidoosten van het land) die al jaren 

met elftallen deelnamen aan het Tweedaags Seniorentoernooi en nu omgeschakeld zijn naar 

zeventallen, doet er ook één Duits team mee, één Belgisch team en zelfs twee damesteams van 

Koger origine. Het belooft een ontzettend gezellige editie te worden, nu nog hopen op goed 

weer! Uiteraard bent u óók hier weer van harte welkom om even gezellig langs te wippen. Heb 

je interesse voor volgende editie en wil je alvast meegenomen worden in het e-mailverkeer wat 

aan de deelnemende teams wordt verstuurd? Laat het ons weten via: 

toernooi.svdekoog@gmail.com.   

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Foto van afgelopen editie in juni 2023 
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Tot slot: de Koger voetbalvereniging is sinds enkele maanden de trotse ‘eigenaar’ van een heuse 

maairobot geworden. De automatische grasmaaier is aangekocht door de gemeente en zal dag 

en nacht het veld voorzien van een verse ‘haarcoupe’. Een behoorlijke investering, maar op de 

langere termijn een begrijpelijke keuze: het spaart een aantal maal per week een man en 

machine uit. Zijn veldresultaten blijken, naast die van de spelers, óók zeer verdienstelijk. De 

afgelopen weken hebben we kunnen zien dat het veld er prachtig gemaaid bij lag. Andere 

Texelse clubs viel dit mooie lot tevens óók ten deel. Gemeente Texel, ook nogmaals via deze 

weg een dankwoord!    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

De Koger robotmaaier op zijn ‘docking station’. De insiders hebben hem al een naam gegeven: 

Jelle. 

Hopelijk tot snel op de club en voor nu een sportieve groet, 

 

Wouter Kuip – secretaris S.V. De Koog 
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Besprekingsverslag Dorpenronde De Koog 14 mei 2024 

(verslaglegging Karin Moerbeek, gemeente Texel) 

 

1. Opening 

De voorzitter, de heer van Gaalen, opent de vergadering en heet een ieder hartelijk welkom. 

Burgemeester Pol stelt zich kort voor. 

 

2. Infrastructurele werken 

Aanpassingen doorsteek parkeerterrein Stappeland (locatie voor zebra) 

November 2022 is er op locatie (voor zebra) doorsteek naar parkeerterrein Stappeland 

overleg geweest met wethouder Hooijschuur, de heren Brouwer, vd Linde en van Gaalen. Er 

zouden een aantal aanpassingen c.q. verplaatsing parkeerplekken t.b.v. invaliden, voetpad 

naarst de doorsteek, aanpassing/inkorten bocht grasgedeelte voor tankstation, verleggen 

“haaientanden”, plantenbakken bij ingang doorsteek etc. Tot op heden nog niets gebeurd. 

Wethouder Hooijschuur: deze besproken maatregelen zijn inderdaad nog niet uitgevoerd. Dit 

zijn klussen die tussendoor geregeld moeten worden. We gaan het opnieuw onder de loep 

nemen en de mogelijkheden bekijken. 

Herinrichting parkeerterrein Stappeland 

Afhankelijk van de nieuwe ontwikkelingen is een voorlopige aanpak afdoende. Verbreden 

parkeervlakken door witte klinkers te verleggen c.q. om te keren. Hier en daar struiken, 

boompjes, bankjes etc. in en op de gazons rondom het parkeerterrein. 

Wethouder Hooijschuur: we gaan op korte termijn kijken wat we hier aan kunnen doen. Komen 

er volgende week op terug. Lijnen breder en meer groen. Het moet meer ingericht worden op 

de moderne auto. 

Herinrichting en onderhoud rondom water aan De Brink en langs Nikadel 

Er is een gesprek geweest met Hoofd Groenvoorziening maar daarna is er niet veel 

veranderd. 

Wethouder Hooijschuur: er is een aantal keren intensiever onkruid getrokken. De inrichting 

is erg arbeidsintensief, ook doordat veel beplanting niet goed is aangeslagen. Er wordt aan 

gewerkt, maar het onderhoud laat te wensen over. We zijn ermee bezig. 

 

 

 



3. Handhaving foutparkeerders 

Oproep om te handhaven, bijvoorbeeld verkeerde rijrichting etc. 

Burgemeester Pol 

• Toezicht op parkeren ligt voornamelijk bij de gemeente. 

• Toezicht op het hebben van parkeerrecht en de aanwezigheid van de blauwe schijven 

(parkeerduurbeperking) doen de gemeentelijke Boa’s. 

• Toezicht op hinderlijk parkeren / negeren stopverboden (zoals bij de supermarkt Jumbo in 

De Koog) en niet in de juiste rijrichting rijden/ en andere overtredingen doen gemeente en 

politie. Er is nu nog geen beeld te geven of er dit jaar meer overtredingen zijn dan vorig jaar. 

De gemeente probeert volop in te zetten met de capaciteit die aanwezig is. 

Tijdens het overleg van de burgemeester met de politie kan het verzoek van de 

Dorpscommissie worden ingebracht. 

Bewoners van De Koog kunnen meldingen doorgeven aan de Dorpscommissie die zij dan 

vervolgens doorgeven aan de gemeente. 

 

4. Zwerfvuil: frequentie prikken op maandagen 

Het zwerfvuil is toegenomen. Kan er een hogere frequentie zoals op maandagen komen? 

Wethouder Kieft: de capaciteit voor het opruimen van zwerfvuil is beperkt. Meer opruimen 

door de gemeente is nu geen optie. Het voorkomen van zwerfvuil is belangrijk. Hierover is in 

de afgelopen jaren overleg met de ondernemersvereniging geweest, onder andere resulterend 

in nieuwe openbare afvalbakken (Mr. Fill). 

 

5. Gebruik milieustraten 

Voor wie is het bestemd, zijn er sleutels, hoe werkt dit en hoe is dit gecommuniceerd? 

Wethouder Kieft: milieustraten zijn voor huishoudens die geen ruimte voor kliko’s hebben. 

Per huishouden wordt een pasje geleverd; zij worden ook apart hierover geïnformeerd. De 

pasjes zijn binnenkort beschikbaar. 

 

6. Parkeerbeleid De Koog 

Wens om een vergunningenstelsel voor inwoners en bedrijven. Toeristen en gasten (bij tekort 

parkeerplekken op eigen terrein) verplicht naar Stappeland. Parkeerterrein Lidl kort 

parkeren (max. 1 uur) boodschappen en vergunning bewoners. 

Eventueel splitsing parkeerterrein Stappeland. Voorgedeelte t.b.v. vergunninghouders. 



Wethouder Hooijschuur: het parkeerbeleid is als gevolg van veranderde wetgeving per 1 

januari dit jaar aangepast. Kort parkeren zonder Texelvignet kan bij de parkeervakken waar 

een blauwe lijn aanwezig is. Op alle overige parkeerterreinen waaronder Stappeland kan 

onbeperkt geparkeerd worden. Inwoners in de straten waar een blauwe lijn aanwezig is 

kunnen ontheffing krijgen op de parkeerduurbeperking, bedrijven kunnen dat niet. Meer 

informatie is te vinden op www.texelvignet.nl. 

In het kader van de mobiliteitsvisie, zal een participatieproces worden gehouden, waarop 

suggesties ingebracht kunnen worden. De Dorpscommissie wordt hiervoor ook uitgenodigd. 

Daarop vooruitlopen met bovengenoemde wensen is niet wenselijk. 

 

7. Stand van zaken woningbouw perceel achter de Kartingbaan 

Hoever zijn de plannen met betrekking tot woningbouw en wat is de planning in deze? 

Wethouder van de Belt: voor het woningbouwproject aan Stappeland, achter de Karting heeft 

het ontwerp bestemmingsplan ter inzage gelegen. 

Er is een aantal zienswijzen ingediend. Op dit moment wordt de Nota van Zienswijzen 

voorbereid en ook de privaatrechtelijke overeenkomsten. 

In juli 2024 zal het bestemmingsplan aan de raad worden aangeboden ter vaststelling. Als 

alles goed verloopt, en er geen beroep tegen het bestemmingsplan wordt ingesteld, is het 

streven om in Q1 2025 te starten met de bouw. Er komen 38 woningen: 

• 11 sociale huurwoningen (appartementen), ca. 50 m² GO per woning 

• 15 middeldure huur en/of betaalbare koopwoningen: 9 grondgebonden rijwoningen van ca. 90 

m² en 6 appartementen van ca. 70 m² GO 

• 12 vrije sector koopwoningen (appartementen) van ≥ 100 m² GO. 

Op het parkeerterrein van Stappeland zal tijdelijk een bouwplaats worden ingericht voor de 

opslag van bouwmaterialen. 

8. ‘Witte vlekkenplan’ De Koog 

Bedoeld wordt of er lege kavels/percelen in De Koog zijn waar woningen gebouwd zouden 

kunnen worden. 

Wethouder van de Belt: er zijn een paar woningbouwprojecten gerealiseerd de afgelopen 

jaren: 

• De Korf II: 22 woningen 

• Nikadel 16: 10 woningen 

• Stappenland achter Karting (zie antwoord bij 7): 38 woningen 

• CPO-project Boodtlaan is niet haalbaar gebleken vanwege het voorgeschreven 



Woningbouwprogramma Er is geen tekening waarop de nieuwe woningbouwlocaties staan. 

Individuele verzoeken voor woningbouw, zullen worden getoetst aan bestemmingsplan en 

woningbouwprogramma. En er wordt op dit moment gewerkt aan een woonvisie, wat nu in de 

fase van behoefteonderzoek zit. 

9. Rondvraag 

Mevrouw Kleinenburg:  

Er gebeurt voorlopig niets met de Kartingbaan. Waarom wordt er niet geïnvesteerd in de 

Kartingbaan, aanschaf van het pand en dan de ruimte anders inrichten. 

Wethouder Hooijschuur: de kartingbaan is niet van de gemeente, de grond wel. De eigenaar 

van de Kartingbaan wil niet verkopen. Wij kunnen nu niets. 

Hans Eilander:  

Er zou in april begonnen worden met de weginrichting van de Plevierstraat, we hebben hier 

niets meer over gehoord. 

Wethouder Hooijschuur: er is overleg gepleegd met de inwoners van de Plevierstraat, we zijn 

niet tot overeenstemming gekomen. 

We gaan opnieuw in gesprek met de inwoners en hopen dat we er dan uitkomen hoe we het 

gaan aanpakken. 

Daniél:  

De kruising Epelaan-Kamerstraat is erg gevaarlijk. Kan daar iets aan gedaan worden. 

Wethouder Hooijschuur: dit staat genoteerd. We zullen dit door een verkeersdeskundige 

laten onderzoeken. 

Peter Zijm:  

Wat is de bedoeling van de nachtbus. Hoe vaak gaat deze, voor hoeveel personen, tot hoe laat 

rijdt de bus. 

Wethouder Hooijschuur: dit is een particulier initiatief en een pilot voor 3 maanden. Met de 

Dorpscommissie hebben we vanavond besloten dat de bus zal parkeren op terrein Stappeland. 

Het is nog niet bekend op welke tijden de bus rijdt en ook nog niet hoe vaak. In ieder geval 

tijdens evenementen. 

Het trottoir rondom het Dorpshuis is erg slecht. Goed uitkijken dat je je benen niet breekt. 

Wethouder Hooijschuur: er zijn veel werkzaamheden die opgepakt moeten worden. Er wordt 

dus hard gewerkt, maar niet nu in De Koog. We zullen samen met de Dorpscommissie kijken 

waar de knelpunten liggen, bij onveiligheid zullen deze opgepakt worden. 

 

 



Wanneer uitsluitsel B&B. 

Wethouder Kieft: het parapluplan komt in juli in de Raad ter bespreking. Daar wordt dan 

definitief vastgesteld hoe zij het willen. Na deze behandeling is er een zienswijze termijn 

van 6 weken. 

Marijke Panneman:  

Hoe zit het met het splitsen van woningen? 

Wethouder van de Belt: dit kan maar is erg complex. Het is maatwerk. Als een woning wordt 

gesplitst hebben beide woningen rechten en dat is soms ingewikkeld. Omdat het maatwerk is, 

graag een verzoek individueel indienen. Dan zal gekeken worden wat er mogelijk is. 

Els Huisman:  

Hoe zit het met het herinrichten van de Duinroosstraat, zou 5 jaar terug al gebeuren. 

Wethouder Hooijschuur: dit is mij niet bekend en de Duinroosstraat staat niet op het 

Wegenbeheersplan voor de komende 2 jaar. 

Petra Kikkert:  

Is het Mienterglop de hoofdader qua omleiding als de Boodtlaan wordt aangepakt? 

Wethouder Hooijschuur: het Mienterglop is niet de hoofdader qua omleiding. Kan wel een 

sluiproute worden. 

Carmen van der Werff:  

Hoe zit het met de Kamperfoelieweg. 

Wethouder Hooijschuur: er komen binnenkort gaskeien in de bermen. 

Bouw van het Stappenland staat 1ste helft van 2025. Benieuwd waarom er nu al bomen 

worden gekapt. Dit is niet gecommuniceerd en geeft veel overlast. 

Wethouder van de Belt: geen idee waarom er nu al gekapt is, kan met broedseizoen te maken 

hebben. We gaan dit na. 

Kunnen de diepe gaten in stukje Nikadel-Boodtlaan worden opgevuld nu er nog niets aan de 

weg gedaan wordt? 

Wethouder Hooijschuur: de diepste gaten zullen we meenemen. 

 

Martijn van der Werff:  

Het opvullen van de gaten is een noodoplossing. Waarom nu niet meteen aanpakken. 

Wethouder Hooijschuur: dit stukje is niet meegenomen in het wegenverkeersplan. Nu eerst 

de andere wegen in De Koog. Zoals gezegd zullen de diepste gaten worden opgevuld. 



Rob van der Werff:  

Gehoord dat de eigenaar van de Kartingbaan wel wil verkopen en dat de gemeente een bod 

uitgebracht heeft. 

Wethouder Hooijschuur: de gemeente heeft in het verleden een bod uitgebracht. Hier ging 

de eigenaar niet mee akkoord. Er zijn meerdere geïnteresseerden voor de hal. 

De heer van der Werff: dit is wel een kans voor de gemeente om het juist in te richten, dan 

doe je het in 1 keer goed. 

Bij het plan voor de nieuwe woningen Stappeland zijn 53 parkeerplekken ingetekend. Het pad 

er naar toe is smal. Hier wordt door lopers en fietsers gebruik van gemaakt. Als er straks 

ook nog 

zoveel auto’s gebruik van maken moet er goed gekeken worden naar de veiligheid. 

André Schoo, voorzitter SV De Koog:  

Een compliment voor wethouder Hooijschuur inzake het aanpakken van de wateroverlast. 

Hij nodigt, mede namens Jorem Bakker, wethouder van de Belt uit om eens met de kleine 

verenigingen om tafel te gaan zitten. 

Wethouder van de Belt: dit gaan we een keer organiseren. 

Peter van Gaalen:  

We gaan ons beraden over de toekomst van De Hof. We zijn in gesprek met de gemeente en 

met Peter van Velpen van bureau VKZ (Adviesbureau vastgoed- en gebiedsontwikkeling). Zij 

hebben een enquête opgesteld. De eerste week van juni zal de enquête huis aan huis worden 

bezorgd. De enquête gaat o.a. over het welzijn de De Koog, woningen, De Hof. 

Er komt een bus bij de Jumbo waar de formulieren ingeleverd kunnen worden. Het lijkt de 

Dorpscommissie een mooie invulling voor de toekomst. 

10. Sluiting 

Om 21:00 uur sluit de voorzitter de vergadering en bedankt een ieder voor zijn/haar inbreng. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Mooie lenteplaatjes van Tilly Vinke 

 

 



Ondernemersvereniging                        steunt de totstandkoming van De Kaap 

 

 

 

       

 

 

 



 

Zin in een bourgondisch   

en culinair feestje? 

 

 

 

 

 

 

 

  


